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Protokół Nr 42/22  
z posiedzenia Komisji Finansów i Budżetu Miasta  

Rady Miasta Bielsk Podlaski  
w dniu 20 września 2022 r.  

 
 Posiedzenie Komisji Finansów i Budżetu Miasta odbyło się w budynku przy  ul. M. Kopernika 3  
(sala -II piętro) w godzinach 14.00-14.35. Obecni byli: Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko, Członek 
Komisji Tomasz Sulima i Członek Komisji Piotr Wawulski. W posiedzeniu uczestniczyli także: Zastępca 
Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, Skarbnik Miasta Anna Szkoda, a w trybie on-line Burmistrz Miasta 
Jarosław Borowski, Sekretarz Miasta Tamara Korycka (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do papierowej 
wersji protokołu).  
 
Dotyczy punktu nr 1  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył posiedzenie Komisji i powitał wszystkich zebranych.   
 
Dotyczy punktu nr 2  
 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko poinformował, że obecny punkt dotyczy ustalenia porządku obrad. 
Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany w zawiadomieniu.  

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia.  
2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
3. Przyjęcie Protokołu Nr 41/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r.  
4. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta. 
5. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 

 
Wobec braku chętnych do dyskusji poprosił radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum, 
obecnych jest 3 radnych, jedna osoba usprawiedliwiała swoją nieobecność. Poddał pod głosowanie porządek 
obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Komisji poinformował, że Komisja przyjęła zaproponowany 
porządek obrad.  
 
Dotyczy punktu nr 3 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 41/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie.  
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Wobec braku chętnych do dyskusji poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Protokołu Nr 41/22 z posiedzenia Komisji w dniu 23 sierpnia 2022 r.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

NIEOBECNI (1) 

Mikołaj Osipiuk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 

stwierdził, że Komisja przyjęła protokół. 

 

Dotyczy punktu nr 4  

 
Informacja z realizacji budżetu miasta za I półrocze 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja zapoznała się z przedłożoną 
informacją.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2022 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2034. 

 

Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Bielsk Podlaski na lata 2022-2034 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2034.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 

NIEOBECNI (1) 

Mikołaj Osipiuk 

 

Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 

stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 2023 rok. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie określenia kierunków polityki społeczno-gospodarczej miasta na 2023 rok. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2030. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedział, że mimo ogromu materiału, który został 
przedstawiony najistotniejszym punktem jest uchwała w sprawie przyjęcia strategii rozwoju miasta z 
poprawkami, które zostały zaproponowane radnym. Do wniosku skierowanego do rady częścią integralna jest 
załącznik nr 2, w którym zostały opisane zmiany. Proponowane zmiany odnoszą się do pierwotnego projektu, 
który był prezentowany rok temu, w czerwcu 2021 r. Państwo radni mieli możliwość zapoznania się i z 
diagnozą, ze sprawozdaniem, jak również ze starym projektem, żeby łatwo można było przyswoić sobie ten 
materiał należało przeczytać wniosek, załącznik nr 2 i dodatkowym elementem, który został przygotowany to 
jest ewaluacja. Ewaluacja została przygotowana przed podjęciem projektu uchwały. Gdyby Państwo radni mieli 
jakieś pytania to bardzo prosi. Dodała, że ten dokument strategiczny jest bardzo potrzebny dla rozwoju miasta i 
na pewno będzie pomocny, ponieważ nie jest to dokument branżowy. Jest to dokument strategiczny, który 
określa kierunki, cele strategiczne, cele operacyjne, kierunki działania, oczekiwane efekty i wskaźniki. Jest to 
potrzebne m.in. do analizy w sposób syntetyczny tego, co się zaplanowało w przyszłości, będzie to potrzebne 
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przy monitorowaniu, przy ewaluacji, ale także do pozyskania środków. Te kierunki i te cele są tak uniwersalne, 
że na pewno będą pomocne przy ubieganiu się o środki zewnętrzne. Dodała, że ta perspektywa do końca nie 
ruszyła, ale myśli że jako miasto będziemy ubiegać się o środki unijne.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Miasta Bielsk Podlaski na lata 2021-2030.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli i szkół 
prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli przedszkoli i 
szkół prowadzonych przez Miasto Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Podlaskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej z siedzibą w Białymstoku. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Członek Komisji Piotr Wawulski powiedział, że na poprzedniej komisji Pani Sekretarz wyjaśniała, dlaczego 
przystępujemy do tego itd. i jaki ogrom pracy został włożony żeby przystąpić do tej organizacji. Zapytał, co 
zostało robione, aby móc przystąpić do tej organizacji, jaki nakład pracy został wykonany – poprosił o 
odpowiedz na piśmie. Stwierdził, że pozwolił sobie zadzwonić do dwóch samorządów, do dwóch włodarzy, 
których zna i którzy są w tej organizacji, przystąpienie do tej organizacji polega na tym, że rada miasta godzi się 
na taką propozycję i wpłaca odpowiedni datek, czyli w zależności od wielkości miasta/ gminy ten datek jest 
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stosunkowo wyższy lub niższy. Miasto do 25.000 płaci nie mniej niż 5.000 zł itd., województwo podlaskie płaci 
nie mniej niż 500.000 zł. Zaznaczył, że chce, aby ta odpowiedź była na piśmie. Na tamtej komisji to wybrzmiało 
jakby nie wiadomo jaka praca została włożona żeby móc przystąpić do organizacji.   
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka powiedziała, że pisemne uzasadnienie jest we wniosku. Wniosek jest tak 
ogromny, bo chyba na prawie 4 strony. Na początku dość szczegółowo było napisane, co było robione przez te 
lata. Powiedziała, że na poprzedniej komisji szeroko się wypowiadała informując o tym, że wydawano 
sukcesywnie i tablice i mapy, papierowe materiały promocyjne, informacje o Bielsku, plany, albumy, folderki, 
był też wydany albumik i to wszystko trzeba było zgromadzić. Pan Radny nie zrozumiał jak mówiła, że żeby 
spełnić warunek, oczywiście warunek przystąpienia jest taki, że trzeba złożyć deklarację i opłacić składkę, 
natomiast  żeby móc zaistnieć, to mówiąc kolokwialnie nie weźmiemy sobie pod pachę ratusza, czy cerkwi i z 
tym nie pójdziemy, trzeba to opisać, zaprezentować, przedstawić. Było mówione też o tym, że jeżeli 
przystąpimy i będziemy członkiem, to nasze te materiały informacje powinniśmy dać i to mamy żeby móc 
przekazać, żeby te informacje były zamieszczone w informatorach Podlaskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej. Mówiła też, że jeżeli np. będą organizowane jakieś czy to wystawy, czy zaproszą nas na targi, to 
żeby pojechać na targi to trzeba coś wyłożyć, coś przedstawić.  Obecnie przecież wiadomo, że promocja tej 
oferty odbywa się w intrenecie i mamy też przygotowane elektroniczne materiały. Mamy i plany i filmik i 
aplikacje, spacer wirtualny, nad tym wszystkim trzeba było się napracować, trzeba było w to włożyć dużo pracy.  

To jest potrzebne pośrednio do tego, że musimy coś mieć żeby móc się zaprezentować. Zaznaczyła, że 

nie widzi potrzeby opisywania, co zostało zrobione, bo Pan Radny może przeczytać wniosek, tam jest napisane, 
co było zrobione.  
 
Członek Komisji Piotr Wawulski powiedział, że spodziewał się takiej odpowiedzi. Wycofał pytanie, co się dzieje 
niech się dzieje. Zwracając się do Pani Sekretarz powiedział, że nie musi podkreślać, że kolejny raz ktoś czegoś 
nie zrozumiał, jest to niepotrzebne, no ale taka natura, tak trzeba dopowiedzieć. Powiedział, że stara się 
dokładnie słuchać tego co mówi Pani Sekretarz, stara się to analizować, bo nie jest to proste żeby to wszystko 
zrozumieć. Pani Sekretarz twierdzi, że jakieś ulotki, broszulki to mnóstwo pracy, radny tego nie kwestionuje, ale 
myślał, że to jest na bieżąco robione. Pani Sekretarz na poprzedniej komisji powiedziała, że to było dwa lata 
ciężkich przychodowań do przystąpienia do tej organizacji i dlatego zapytał, ale oczywiście jeszcze raz dogłębnie 
to przeczyta i wycofuje to pytanie.  

Członek Komisji Tomasz Sulima zwracając się do Pani Sekretarz powiedział, że jak już mamy te foldery, mamy 
co pokazać to może niech wróci jeszcze pytanie o obecność w Stowarzyszeniu Samorządów Euroregionu 
Puszcza Białowieska. Powiedział, że gmina wiejska jest, miasto Hajnówka jest i chciałby dostać taką informację, 
czy miasto będzie się starało żeby brać w tym udział?  
 
Zastępca Burmistrza Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że nasz Burmistrz jest chyba zastępcą prezesa tego 
stowarzyszenia, tylko nie wie czy o tym samym mowa… 
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka stanowczo zaprotestowała przeciwko stwierdzeniu Radnego Piotra 
Wawulskiego, który powiedział, że mówiła o dwuletnich przygotowaniach. Zaznaczyła, że absolutnie nie 
powiedziała tego, powiedziała wiele lat, a nie dwa lata. Mówiła, że w poprzedniej kadencji już było 
wnioskowanie o środki na m.in. tablice informacyjno-historyczne żeby sukcesywnie robić. Pan Grygoruk mówił 
o dwóch latach, ale wyjaśniała mu, że nie dwa lata tylko więcej. Zwracając się do Pana Wawulskiego 
powiedziała, aby nie wytykał jej charakteru, bo Radny zadał pytanie, na które odpowiedź pisemna znajduje się 
we wniosku i o tym poinformowała.  Jesteśmy na etapie przystępowania do Podlaskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej, przystąpmy i działajmy. Odnosząc się do tematu poruszonego przez Pana Sulimę powiedziała, że 
jesteśmy w związku Gmin Puszczy Białowieskiej.  

Zastępca Burmistrza Bożena Teresa Zwolińska powiedziała, że pamięta, iż temat uczestnictwa miasta Bielsk 

Podlaski  w różnego rodzaju stowarzyszeniach to był odwieczny, zawsze pojawiał się temat – płacimy pieniądze 

ale co my z tego mamy? Uważa, że uczestnictwo w jakiejkolwiek organizacji, to jest bardzo potrzebne, dlatego 

że nie jesteśmy sami, czy to będzie Związek Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej, czy jak w tym 

konkretnym przypadku. Powiedziała, że miasto Bielsk Podlaski swego czasu zostało uznane przez zarząd 
województwa, jako miasto nieatrakcyjne, nie dostało żadnych punktów. Nie jest to miasto atrakcyjne, nie ma 
walorów naturalnych, nie ma wód, mamy obiekty sakralne, mamy wielokulturowość i musimy jeszcze coś 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiu4Y3-nuf6AhVbDRAIHXciCM4QFnoECBAQAQ&url=http%3A%2F%2Fwww.zgrpb.biuletyn.net%2F&usg=AOvVaw1Lok3EtPu3kxDE49olXR_q
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiu4Y3-nuf6AhVbDRAIHXciCM4QFnoECBAQAQ&url=http%3A%2F%2Fwww.zgrpb.biuletyn.net%2F&usg=AOvVaw1Lok3EtPu3kxDE49olXR_q
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wypracować, żeby turyście złożyć ofertę turystyczną. To, co Pani Sekretarz mówi były podejmowane różne 
działania, Pani Sekretarz mówi, że ta fundacja dziedzictwa uzyskała pieniądze na wykonanie tych tablic, to 
ubogaca nasz teren, nie oszukujmy się nie mamy miejsc atrakcyjnych dla mieszkańca, czy turysty. Jeżeli teraz 
zakładamy że mamy jakieś ulotki, tablice i mamy piękne obiekty sakralne, mamy aplikacje i to jest baza, która 
powinna być zaproponowana turyście. Nie upierałaby się ile lat trawiło, chodzi o to że my jako miasto mamy 
ofertę.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej  dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Bielsk Podlaski do Podlaskiej Regionalnej Organizacji 
Turystycznej z siedzibą w Białymstoku.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z dnia 8 sierpnia 2022 r. 
na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie przekazania do rozpatrzenia według właściwości skargi z dnia 8 sierpnia 
2022 r. na działanie Przedsiębiorstwa Komunalnego Sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 
na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za rok 2021. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
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Białymstoku na uchwałę w sprawie nieudzielenia wotum zaufania za rok 2021. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima 
PRZECIW (1) 
Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 
Wysockiego w Bielsku Podlaskim z dnia 29 sierpnia 2022 r. wskazującej nowe zarzuty w stosunku do 
Dyrektora. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 im. kpt. W. 
Wysockiego w Bielsku Podlaskim z dnia 29 sierpnia 2022 r. wskazującej nowe zarzuty w stosunku do Dyrektora.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Aleksander Bożko, Tomasz Sulima, Piotr Wawulski 
NIEOBECNI (1) 
Mikołaj Osipiuk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko podał wyniki głosowania i 
stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 5  
 
Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji Aleksander Bożko otworzył dyskusję w tym punkcie obrad.  

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział w posiedzeniu i 
zamknął obrady Komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
Protokołowała:  
M. Germaniuk 

Przewodniczący Komisji Finansów 
i Budżetu Miasta 

 
Aleksander Bożko 


